
 

 

Warszawa, 23 listopada 2018 

IK.1477053/2018 

Szanowna Pani, 

 

w nawiązaniu do petycji z dnia 16 października 2018 r. w sprawie spostrzeżeń 

obywatelskich odnoszących się opracowania dodatkowych form badania Holtera, kieruję 

uprzejmą prośbę o przyjęcie następujących wyjaśnień 

 

Przedmiotowe badania realizowane są na podstawie rozporządzenia Ministra Zdrowia 

w sprawie świadczeń gwarantowanych z zakresu ambulatoryjnej opieki specjalistycznej 

(Dz.U. z 2016 r. poz. 357, z późn. zm.). Ponadto należy wskazać, że na podstawie art. 

31e-h ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej 

finansowanych ze środków publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 1510, z późn. zm.), w dniu 

15 marca 2018 r. Pan Zbigniew Król, Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Zdrowia, 

zwrócił się do Pana Romana Topór-Mądrego, Prezesa Agencji Oceny Technologii 

Medycznych i Taryfikacji, z wnioskiem o ocenę zasadności zmiany technologii 

medycznej, wszystkich świadczeń gwarantowanych w zakresach: podstawowa opieka 

zdrowotna, ambulatoryjna opieka specjalistyczna oraz leczenie szpitalne. Zmiany mają 

na celu wzmocnienie zabezpieczenia potencjału zdrowotnego pacjenta. Z uwagi na fakt, 

że obejmują również ww. badanie w uzasadnionych przypadkach wspomniane przez 

Panią kwestie zostaną przeanalizowane i ocenione przez ekspertów i analityków Agencji 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. 

Z poważaniem, 

 

Kamila Malinowska 

zastępca dyrektora 

/dokument podpisany elektronicznie/ 


